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INTERPELACJA  

 

 

Dotyczy: naprawy nawierzchni chodników przy arenie. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Wokół areny znajduje się wiele często uczęszczanych chodników. W kilku miejscach 

znajdują się ubytki w asfalcie (jak na zdjęciu). Zwracam się z prośbą o dokonanie bieżących napraw. 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 

  



 
 

 


